
    Bespreeknotitie 

 
Aan:                Leden van de Raadscommissie  Medemblik 

C.C.;                 Harry Nederpelt 

Van:                 Th.H.Steltenpool 

Datum:            28 april 2016 

Onderwerp:    Rekenkamercommissie 

Agendapunt: 

 

 

Tijdens de commissievergadering wil ik graag van gedachten wisselen met de 

andere commissieleden over bovengenoemd onderwerp. Voor de gerichte 

discussie is het probleem dat mijn fractie signaleert beschreven, de oorzaken 

van het probleem alsmede de mogelijk oplossingsrichting(en). 

 

Probleem 

Vier jaar geleden is de Rekenkamercommissie opgericht volgens de bepalingen 

van d Gemeentewet: Onderzoek doen naar doelmatigheid, doeltreffendheid en 

rechtmatigheid van het door het gemeentebestuur gevoerde bestuur. 

De Rekenkamercommissie wil met zorgvuldig onderzoek en een positief-

kritische houding bijdragen aan de kade stellende en controlerende rol van de 

gemeenteraad en een bijdrage leveren aan het verbeteren van de kwaliteit van 

het lokale bestuur. Elk jaar dient zij een verslag in bij de gemeenteraad en 

verantwoordt zich daarmee ten overstaan van de gemeenteraad.  

 

In de afgelopen jaren zijn al de volgende onderwerpen aan de orde gekomen: 

Bij WEDA (Wervershoof,Enkhuizen, Drechterland en Andijk) 

2008: Effectiviteit minimabeleid 

2009: Geldende termijnen 

2009: Inhuur derden 

2010: Rapport gefuseerd fuseren Rkc Medemblik 

2010 Rapport sport(accommodaties)beleid 

 In Medemblik 

2013 Rapport multifunctionele accommodaties 

2013 Kaderstelling in relatie tot decentralisatie in het sociaal domein. 

2014 Quick scan Grondbeleid Medemblik en Opmeer 

2015 Armoedebeleid 

2015 Eindrapport Opvolging RKC-onderzoeken Medemblik 

2016 Inzet en effectiviteit van toerismebeleid in de gemeente Medemblik 



Voor 2016 staat op stapel: 

. afmaken toerismebeleid 

. Specifiek onderzoek naar reserves, voorzieningen en begrotingsramingen 

. Verkennend onderzoek naar betekenis van de rol van de raad (kaderstellen 

  en controlerend) bij burgerparticipatie (gekozen uit landelijke top 10) 

. Gericht onderzoek naar onderhoud en kwaliteit van de openbare ruimte (o.a. 

  Beeldkwaliteit openbaar groen) in relatie tot bezuinigingen. 

. Burgerparticipatie. 

 

Nog eventueel uit te voeren: 

Beleid voor jeugd en alcohol (regio) 

Parkeerbeleid (Hoe zijn gelden besteed, wat is effect op parkeerdruk) 

 

Toekomstvisie: 

De Rekenkamercommissie heeft aangegeven zich minder te willen richten op 

controle achteraf (ex-post) maar juist onderzoek vooraf(ex ante) te willen 

doen. Ook willen zij meer regionaal optrekken en binnen West-Friesland 

gezamenlijk onderzoek doen. Dit wordt ingegeven door de overweging dat veel 

onderwerpen aan de orde zijn geweest en er steeds minder onderwerpen 

worden aangedragen.   

 

Probleemstelling: 

Vooropgesteld: De RKC heeft in de afgelopen 4 jaar prima werk verricht. De 

aanbevelingen en onderzoeken en leesbaarheid hiervan verdienen alle lof. 

Toch willen wij een aantal discussiepunten aandragen, welke wij in de 

oriënterende commissie (bij benoeming 2 leden RKC) naar voren wilden 

brengen. Het agendapunt leende zich niet voor dat onderwerp, daarom is een 

bespreeknotitie voorgesteld. 

 

De vragen die wij aan de orde willen stellen zijn de volgende: 

.  Het vooraf onderzoek willen doen. Gaar de RKC in dat geval niet te veel op de  

   stoel van het college zitten door vooraf onderzoeken te doen? Wordt het dan    

   te politiek? 

. Is het wenselijk om als RCK Medemblik regionaal onderzoek te doen? Zo ja, is    

  dan een gezamenlijk budget niet beter op zijn plaats en hoe organiseren we  

  dat? Wellicht is het beter daarvoor een Regionale Rekenkamer in te stellen. 

. Het budget van de RKC is € 1,-- per inwoner.(€ 43.000) Gezien het aantal  

  nog beschikbare onderwerpen denken wij er aan een gedeelte van het budget 

  te parkeren (voor onderwerpen als de raad dat wil) b.v. de helft. Hoe denkt uw   

  commissie hierover?     


